



香港工業總會

Federation of Hong Kong Industries

香港九龍長沙灣 長裕街8號

億京廣場31樓

31/F, Billion Plaza, 8 Cheung Yue Street,

Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong

電話 Tel +852 2732 3188 傳真 Fax +852 2721 3494

電郵 Email fhki@fhki.org.hk

Industry News 業界新聞

16 July 2015

NDRC stops phasing out the use of gold potassium cyanide and gold plating technology using gold potassium subcyanide

The National Development and Reform Commission (NDRC) announced on 13 July 2015 that it has drafted a notice to stop promulgating article 35 of the amended version of “Guiding Catalogue for the Adjustment of Industrial Structure” (Rule No 21). That is, NDRC will stop phasing out the use of gold potassium cyanide and gold plating technology using gold potassium subcyanide.

The decision will come into effect 30 days after the notice is announced. The Notice (No. [2013]1850) Concerning Deferring the Implementation of the Provision of Eliminating Gold Electroplating Technology Using Gold Potassium Cyanide and Gold Plating Technology Using Gold Potassium Subcyanide by the end-2014 will then become obsolete.

For details, please refer to the following website:

<http://www.chinalaw.gov.cn/article/cazjgg/201507/20150700399982.shtml>

2015年7月16日

停止執行淘汰氰化金鉀電鍍金及氰化亞金鉀鍍金工藝的規定

國家發展和改革委員會 2015年7月13日公布，起草了《國家發展改革委關於停止執行產業結構調整指導目錄有關規定的決定（徵求意見稿）》，向社會公開徵求意見。（徵求意見稿）表示停止執行《國家發展改革委關於修改〈產業結構調整指導目錄（2011年本）〉有關條款的決定》（第21號令）第三十五條 2014年底淘汰氰化金鉀電鍍金及氰化亞金鉀鍍金工藝的規定。

有關決定自公佈之日起 30 日後施行，《國家發展改革委關於暫緩執行 2014 年底淘汰氰化金鉀電鍍金及氰化亞金鉀鍍金工藝規定的通知》（發改產業[2013]1850 號）同時廢止。

有關詳情，請參考以下網址：

<http://www.chinalaw.gov.cn/article/cazjgg/201507/20150700399982.shtml>
